

شركة ريسوت للأسمنت ممهم Raysut Cement Company ممهم

Esteemed Financial Services Authority and Respected Shareholders of Raysut Cement Co. (SAOG)
After Compliments,

The Board of Directors is pleased to inform you of the following:

Disclosure of Raysut Cement Co. (S.A.O.G) Board Meeting Resolutions

The Board of Directors of Raysut Cement Company (SAOG) is pleased to disclose the resolutions of the Company's 13th Board meeting held on Wednesday, 10 September 2025, as follows:

 Acceptance of the resignation of the Acting Group CEO, Dr. Hilal bin Saif Al Dhamri, submitted for personal reasons, with his last working day to be on 30 September 2025.

The Board of Directors expressed its sincere thanks to Dr. Hilal Al Dhamri for his contribution during his tenure with Raysut Cement Company and extend its best wishes in his future endeavors.

Appointment of the new CEO will be disclosed in due course.

Liyutha Mohamed Al Ismaili Board Secretary الأفاضل/ هيئة الخدمات المالية ومساهمي شركة ريسوت للأسمنت (ش.م.ع.ع) المحترمين،،،

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،، يسر مجلس ادارة الشركة أن يخطركم بالآتى:

الإفصاح عن قرارات إجتماع مجلس ادارة شركة ريسوت للأسمنت (ش.م.ع.ع)

يسر مجلس إدارة الشركة أن يفصح لكم عن قرارات اجتماع مجلس الإدارة الثالث عشر لشركة ريسوت للأسمنت (ش.م.ع.ع) المنعقد يوم الأربعاء الموافق 10 سبتمبر 2025م، حيث تقرر ما يلي:

 قبول استقالة الرئيس التنفيذي للمجموعة بالإنابة الدكتور/ هلال بن سيف الضامري، والذي تقدم باستقالته لأسباب خاصة، على أن يكون آخريوم عمل له بتاريخ 30 سبتمبر 2025م.

وقد أعرب مجلس الإدارة عن خالص شكره وتقديره للدكتور/ هلال الضامري على جهوده المتميزة وإسهاماته القيّمة خلال فترة عمله في شركة ريسوت للأسمنت. ويتقدم مجلس الإدارة بأطيب التمنيات للدكتور/ هلال في مسيرته المستقبلية.

وسيتم الإفصاح عن تعيين الرئيس التنفيذي الجديد في وقت لاحق.

ليوثا بنت محمد الإسماعيلي أمين سرمجلس الإدارة

